
 

Jegyzőkönyv az ELTE TTK HÖK 2015.10.13-i 

rendkívüli Küldöttgyűlésének üléséről 

 

 

 

A jegyzőkönyvet készítette: Pintér Kornélia 

Ülés helye és ideje: 1117 Budapest, Pázmány Péter sétány 1/A (Északi Tömb), 0.79-es terem; 

2015. október 13. 18:00 

Hoksza Zsolt 18:32-kor megnyitotta a Küldöttgyűlés ülését. 

Az Ellenőrző Bizottság megállapította, hogy a Küldöttgyűlés 29 fővel határozatképes. 

Hoksza Zsolt ismerteti az előzetesen kiküldött napirendi pontokat, nincs módosítási javaslat. 

Tervezett napirend: 

1. Bejelentések 

2. Beszámolók 

3. Személyi kérdések 

4. Alapszabály 

5. Egyebek 

…/2015(X.13.) számú küldöttgyűlési határozat: Az ELTE TTK HÖK Küldöttgyűlése 29 

szavazattal egyhangúlag elfogadta a napirendet. 

 

1. Bejelentések (18:35) 

Hoksza Zsolt bejelentései: 

- új rektorhelyettese lett az egyetemnek, Tudományos és Innovációs rektorhelyettes: Szalay 

Péter.  

- adománygyűjtés zajlik a Kampuszon a menekültek részére, az ÁJK kezdeményezésére. Az 

adományok leadására még néhány napig van lehetőség. 

18:36 – Fritz Gergely és Vigh Bence megérkezett. 

- HÖOK kezdeményezésére lehet önkéntesnek menni. Török Mátyás kiküldte levélben a 

részleteket és a honlapon is megtalálható. 

- Az EHÖK alapszabály módosulni fog, valószínűleg október 22-én. Tavasszal lett újraírva, de 

adódtak technikai problémák, ezek kijavítása fog zajlani. 

18:37 - Répási Róbert megérkezett. 

- A Választmány egy határozata ellen érkezett fellebbezés – másodfokon, az Ellenőrző 

Bizottsághoz érkezett be. A Választmány döntésének legitimitását vitatják. KHTEÖ pályázat 

Iktatószám: HÖK/1954/2 (2015) 

Tételszám: 33 

Mellékletek száma: 2 



 

(május 10-16 körüli ülésen). Kovács Fanni nyújtotta be a fellebbezést. A pályázat Szakterületi 

Bizottság elnöki feladatok elvégzésére vonatkozott. 

Rádl Attila: Szakterületi Bizottság segítésére szólt a pályázat. 

Hoksza Zsolt: elmúlt napokban érkezett erről levél az EB állásfoglalásával. 

18:39 – Dukán András Ferenc megérkezett. 

- Gólyabál: gólyatáborok kimerítették a keretünket, nem nagyon van pénzünk a gólyatáborhoz 

hasonló konstrukció megvalósítására. Az egyetem vezetése nyitott arra, hogy más formában 

rendezzük meg. Most úgy nézne ki, hogy külön megállapodást kötnénk egy 

rendezvényszervező céggel, nem fizetnénk nekik semmit, a bevétel őket illetné meg. A TTK 

esetében ettől eltekintünk: a Hallgatói Alapítvánnyal dolgozunk együtt, így sokkal jobban 

rálátunk a rendezvény szervezésére. A cél: minőségi rendezvény biztosítása a hallgatóknak. 

Ezen módon nagyobb esélye van annak, hogy ténylegesen megvalósul a rendezvény. A 

szerződés még nincs megkötve, de reméljük, a héten meglesz. 

 

Fetter Dávid: Horváth Tamás nem tud jelen lenni. Utódját keresi, szeretne felkészítést tartani, 

minden érdeklődőt szeretettel fogad. 

 

Hoksza Zsolt 18:42-kor lezárta az első napirendi pontot. 

 

2. Beszámolók (18:42) 

Hoksza Zsolt elnök időben kiküldte beszámolóját. Bejelentéseknél már kiegészítette. Nincs 

kérdés. 

Horváth Tamás gazdasági elnökhelyettes időben kiküldte beszámolóját. Nincs jelen. Nincs 

kérdés. 

Rádl Attila tanulmányi elnökhelyettes időben kiküldte beszámolóját. Nincs kiegészítés. Nincs 

kérdés. 

Török Mátyás kommunikációs elnökhelyettes időben kiküldte beszámolóját. Kiegészítés: 

tegnap írt Nyúz cikket a három mentorkoordinátor jelölt pályázatából. Nincs kérdés. 

Balogh Dániel ösztöndíjakért felelős biztos időben kiküldte beszámolóját. Kiegészítés: 

elrontotta a tisztségviselői ösztöndíjak utalását, a titkár kimaradt a listából, elnézést kér. Nincs 

kérdés.  

Seres Ákos esélyegyenlőségi biztos időben kiküldte beszámolóját. Nincs kiegészítés. Nincs 

kérdés. 

Fricz Gergely külügyi biztos időben kiküldte beszámolóját. Kiegészítés: volt EHÖK gyűlés – 

Külügyi Bizottság arra fogja fordítani a plusz pénzt, hogy Go Pro kamerét vesznek belőle (5db-

ot) Erasmusos hallgatóknak, 1-1 rövidfilmet készítenek reklám célzattal. Próbálják az Erasmus 

ösztöndíjaknál a különböző költséghatárokat megváltoztatni.  



 

Hoksza Zsolt: korábban tett olyan kijelentéseket, hogy el lett rontva az Erasmus pályázat. Az a 

fejlemény, hogy nem lett elrontva. Az EHÖK külügyi alelnöke azt állította, hogy két fajta 

Erasmusos pályázat van, a szokásos európaival minden rendben van, ázsiai országokkal 

kapcsolatos pályázatoknál nem lettek megpályázva a helyek időben. 

Fricz Gergely: bárhova ki lehet menni, egyedül Mongóliába nem lehet. 

Németh László Ausztráliáról kérdez. –Vannak társszerződések, azzal lehet menni oda. 

18:47 - Győrödi Lajos megérkezett. 

Hoksza Zsolt: amiről úgy tájékoztatott, hogy el lett rontva, az elnökségi jegyzőkönyvben is el 

lett rontva. 

Török Mátyás a külügyi faliújságról érdeklődik. Egy darab A4-es plakát van rajta, nem lehetne 

leszedni a külügyi címkét és ő használhatná? –Vannak anyagok plakáthoz, de nincsenek 

kirakva. 

Székely Gellért sportbiztos időben kiküldte beszámolóját. Kiegészítés: tisztségviselői és 

mentor listára kiküldte a TTK vs. IK (Tudósok vs. Kockák) biliárdot. Azt kéri, hirdessük még 

jobban. Nincs kérdés. 

Saáry Ákos főszerkesztő időben kiküldte beszámolóját. Kiegészítés: az e heti Tétékás Nyúz is 

megjelenik papírosan, holnap érkezik elvileg. Nincs kérdés. 

Fetter Dávid informatikus időben kiküldte beszámolóját. Nincs kiegészítés.  

Kérdések: - Horváth Luca: koordinátorok levelező listáját te kezeled? –Nem, de ki tudja 

engedni az üzeneteket. 

Pintér Kornélia titkár időben kiküldte beszámolóját. Kiegészítés: két emlékeztető készen van, 

hitelesítésre vár. 

- Hoksza Zsolt: vannak már kész választmányi jegyzőkönyvek, ezeket még nem volt ideje 

végigolvasni. A jegyzőkönyveket két személy hitelesíti, a titkár és az elnök. 

Nincs kérdés. 

Horváth Luca átláthatóságért felelős referens időben kiküldte beszámolóját. Kiegészítés: 

vasárnap Hoksza Zsolt megkérte, hogy foglalkozzon az alapítványos bejegyzéses 

jegyzőkönyvekkel. Elhozta most a jegyzőkönyveket, szünetben aláírásokat kér hozzá.  

Kérdés: Őri Bálint: 2015 február 10-i Küldöttgyűlés emlékeztetőt ki csinálta? –Enikő és az ő 

közös műve. A hangfelvétel sokszor nem érthető. 

Hoksza Zsolt: amikor Lucát megválasztottuk, 0 forintban határoztuk meg az ösztöndíját. Majd 

egyszeri ösztöndíjat fog kapni az elkészült jegyzőkönyvek alapján. –Luca szeretné, ha ez így is 

maradna. 

Nagy Anikó biológia szakterületi koordinátor időben kiküldte beszámolóját. Nincs kiegészítés. 

Kérdés: Balogh Dániel: írt a koordinátor listára egyszeri MSc öszöndíjról. Kiküldted-e? –Igen. 

Berekméri Evelin fizika szakterületi koordinátor időben kiküldte beszámolóját. Nincs 

kiegészítés. 



 

Kérdés: Balogh Dániel: írt a koordinátor listára egyszeri MSc öszöndíjról. Kiküldted-e? –

Néhány MSc-s hallgatót értesített szóban, még nem küldte ki. A csoportban ki lett írva 

Saáry Ákos: írt a koordinátorok levelezőlistájára e-mailt, a tanszékvezetők, tanszéki dolgozók 

összeszedése miatt. Csak a biológusok és a matekosok küldték el, többiek tudnának-e valamikor 

időt szánni erre? 

Réthy Miklós András földrajz- és földtudományi szakterületi koordinátor időben kiküldte 

beszámolóját. Nincs jelen. Nincs kérdés. 

Vajda Levente kémia szakterületi koordinátor időben kiküldte beszámolóját. Nincs 

kiegészítés.  

Kérdés: Balogh Dániel: írt a koordinátor listára egyszeri MSc ösztöndíjról. Kiküldted-e?  –Nem 

tudja, hogy megkapták-e az üzenetet. Nem, de újraküldi. 

Sudár Mariann tanárképzési szakterületi koordinátor időben kiküldte beszámolóját. 

Kiegészítés: tegnap műhelymegbeszélésen vett részt, rövid iskolai gyakorlatok folyamatáról 

megállapodtak. Tervek: hosszú iskolai gyakorlat kidolgozása. 

Balogh Dániel: nem kezel Mariann mesterszakos listákat. 

Horváth Luca azt kérdeni, hogy akkor ki kezeli őket? Nagy Anett: a Tanárképző Központnak 

nincsenek meg ezek az e-mail címek. 

Sudár Mariann: nincsenek ilyen listák egyik szakterületen se. 

Hallgatói Alapítvány elnök és titkár: időben kiküldte közös beszámolóját. Kiegészítés: írt a 

koordinátoroknak, de csak biológiáról kapott visszajelzést. Szeretnék újraindítani a webshop-

ot. Lennének szakos/szakterületi pólók is. Pénteken megtörtént egy megállapodás a Hallgatói 

Ügyek Biztosával: alapítvány és a József Attila színház → közalkalmazottak és hallgatók 

kedvezményes jegyeket vehetnek, havonta kijön ide egy mobil pénztár, 19-én hétfőn 13-16 

óráig lesz erre lehetőség. Hosszútávon kedvezményes bérletek is lesznek. 

Gólyahajó szervezése jól halad, már nincs sok jegy (kb. 180 darab), ha így haladunk, várhatóan 

teltházas rendezvény lesz. 

A Tétékás Nyúz megjelenik alapítványi segítséggel. 

Az ülésről való késésért elnézést kért, Nemzetifjúsági Tanács ülésén volt. Egy szinttel közelebb 

kerültünk az ifjúságpolitikai kérdésekhez. Lesz ifjúságpolitikai stratégia, törvény. 

Hoksza Zsolt: közvélemény-kutatás: mi a nemzetifjúsági tanács? –Dukán András Ferenc: 

kormányzattal - partner civil szervezetek összefogása. Ifjúsági civileket csatornázza be a 

kormányzat felé. Benne vagyunk az alapítók között. Decemberben várhatóan tisztújítás és 

tagbővítés lesz. 

Ellenőrző Bizottság: időben kiküldte közös beszámolóját. Kiegészítés: Őri Bálint: felkerültek 

az EB legutóbbi két ülésének emlékeztetői és az állásfoglalások is. A Küldöttgyűlés határozatát 

érintő állásfoglalást kiküldte a képviselőlistára.  

Kérdések: 



 

Rádl Attila: hány munkanapon belül kell elküldeni ezt a határozatot? –Ellentmondás van ezzel 

kapcsolatban: EB ügyrendje 7 munkanapot, az alapszabály 3-at ír. Az alapszabály a mérvadó.  

Ennek nem tettek eleget, magára vállalja, mivel az előző héten terepgyakorlaton volt, nem tudta 

volna kiküldeni az állásfoglalást. 

Török Mátyás: levelezéseteket milyen gyakran nézitek? –Őri Bálint: ha internet-közelben van, 

akkor telefonról folyamatosan nézi. Terepgyakorlat alatt vétel se volt. 

Török Mátyás: a határozatok eltörlése után milyen gyorsan tájékoztattátok az érintett 

tisztségviselőket? –Józsa Kornél: nem hivatalosan személyesen közölték néhány perc után.  

Horváth Luca: nem érti az állásfoglalásukat a határozat eltörlésével kapcsolatban. 

Fellebbezéssel másodfokra viszi az ügyet. 

Hoksza Zsolt: a fellebbezés megvolt első fokon, most a másodfok következik. 

Török Mátyás: ilyenkor mi van? Ők most eltörölték a határozatokat. Másodfokra megyünk, az 

hogyan érinti a tisztségviselőket? 

Őri Bálint szerint jelenleg mindkét tisztség be van töltve. Ha a Fellebbviteli Bizottság úgy dönt, 

hogy a döntésük hibás, akkor ebben az időszakban a tisztségviselők mandátumban voltak. 

Hoksza Zsolt: jogszabályok és nemzetközi gyakorlat alapján hozták meg ezt. –Őri Bálint: 

magyar és európai parlament jogi oldalait böngészte, és az amerikai kongresszusét is, ezek 

alapján a 2/3-ad az erősebb. –Józsa Kornél: a visszahívási indítvány azt mondja ki, hogy vissza 

akarjuk hívni őket, az erősebb szavazati arány a 2/3-ad. Mivel egyik esetben sem volt meg a 

kétharmad, ezért gondoltuk úgy, hogy töröljük a határozatokat. 

Dukán András Ferenc: EB állásfoglalását nem tudja itt semmi sem felülírni. Róluk szavazni 

fogunk-e? –Hoksza Zsolt: igen, fogunk, beszámolásnál szóban. 

Hoksza Zsolt: mikortól érvényes a határozat? –Őri Bálint: onnantól, hogy kiküldtük. 

Vigh Bence kiegészíti a beszámolót: ő akkor kapta meg az állásfoglalást, mikor mindenki más. 

Azóta nem csinált semmit. 

Hoksza Zsolt: az előbb azt mondtátok, hogy informálisan tájékoztattátok a tisztségviselőket.  

Őri Bálint: igen, de az Ellenőrző Bizottság feladatainak egy jelentős részét, egy hivatalosan 

nem tisztségben levő tag nem tudja ellátni. –Hoksza Zsolt: mi kellett volna ahhoz, hogy 

hivatalos legyen? –Őri Bálint: kiküldeni az állásfoglalást. Nem tudta volna előbb kiküldeni. 

Miklós-Kovács Janka: csak az Ellenőrző Bizottság elnöke tudja ezt kiküldeni? –Igen. 

19:18 – Kovács Fanni, Horváth Maximilián, Varga Fanni, és Magyar Zoltán 

megérkezett. 

 

Hoksza Zsolt: megkérdezte a hallgatói ügyek rektori biztosát, hogyan szokás feloldani az ilyen 

jellegű ellentmondásokat, hogy ha jogszabályok egymásnak ellent mondanak. Még nem kapott 

választ. 

 



 

Nagy Gergely beszámolója: A visszahívás után a Gólyahajó szervezését folytathatta, ezt 

maximálisan ellátta. A szervezés jól áll, fellépőket és technikusokat sikerült elérnie. Támogatók 

igényeit is sikerült teljesíteni, támogatások is be fognak folyni. Lesznek italakciók. Lesz 

szervezői megbeszélés. Utóbbi három Tétékás Nyúzban megjelent 3 darab plakát és egy cikk. 

19:20 – Lukács Károly megérkezett. 

Már csak 180 jegy van összesen a 870 eladható jegyből. 1000 fős hajóból 130 a személyzet.  

19:21 - Sipos Fanni és Vízi Zsófia megérkezett. 

Tegnap 40 db, ma 70 db jegyet adtak el. Ha így folytatódik, lehet már péntek reggel sem lesz 

jegyárusítás. Limitált számban vannak még jegyek, ezt hirdessük. 

Kérdések:  

Török Mátyás: mik a terveid? – Amíg tisztségben van, addig szívesen csinálja, ő szeretné 

tovább folytatni a munkáját. Minőségbiztosítási kérdőív a hajóhoz: a terve megvan, reméli 

hétvégén már kész lesz és ki is kerül. 

 

 

Hoksza Zsolt Lukács Károlyt kérdezi, hogy a levele mire utalt, amit az állásfoglalásra válaszolt. 

–A furcsa szóhasználatra: „esetleges munkavégzés”.  

Őri Bálint: azért fogalmazott így, mivel azt megelőzően nem voltak tisztségben, ezért nem volt 

kötelességük dolgozni. 

Dukán András Ferenc: ő nem fellebbezett a döntés ellen, csak jelezte az Alapszabály 

ellentmondásait. Az Ellenőrző Bizottság saját maga lebbezett fel, megindítottak egy 

feljebbviteli folyamatot az esetekkel kapcsolatban. A fellebbezés halasztó hatályú. 

Szerencsétlennek tartja a helyzetet. Jogalkotó szándéka az 50%-os volt még akkor a 

Küldöttgyűlésnek.  

 

Hoksza Zsolt ügyrendi javaslata: egyben és titkosan szavazzunk a beszámolókról. A 

Küldöttgyűlés egyhangúlag támogatja. 

 

Hoksza Zsolt 19:29-kor lezárta a második napirendi pontot.  

 

Beszámolók – szavazás eredménye: 

Hoksza Zsolt, elnök: 34 igen, 0 nem, 2 tartózkodás. 

Horváth Tamás, gazdasági elnökhelyettes: 33 igen, 1 nem, 2 tartózkodás. 

Rádl Attila, tanulmányi elnökhelyettes: 31 igen, 0 nem, 4 tartózkodás, 1 távolmaradás. 

Török Mátyás, kommunikációs elnökhelyettes: 32 igen, 1 nem, 3 tartózkodás. 



 

Balogh Dániel, ösztöndíjakért felelős biztos: 35 igen, 0 nem, 1 tartózkodás. 

Seres Ákos, esélyegyenlőségi biztos: 35 igen, 0 nem, 1 tartózkodás. 

Fricz Gergely, külügyi biztos: 31 igen, 0 nem, 4 tartózkodás, 1 érvénytelen. 

Nagy Gergely, rendezvényszervező biztos: 18 igen, 6 nem, 10 tartózkodás, 1 távolmaradás, 1 

érvénytelen. Beszámolója nem lett elfogadva. 

Székely Gellért, sportbiztos: 31 igen, 2 nem, 3 tartózkodás. 

Saáry Ákos, főszerkesztő: 33 igen, 0 nem, 3 tartózkodás. 

Fetter Dávid, informatikus: 35 igen, 0 nem, 0 tartózkodás, 1 távolmaradás. 

Pintér Kornélia, titkár: 34 igen, 1 nem, 1 tartózkodás. 

Horváth Luca, átláthatóságért felelős referens: 27 igen, 3 nem, 4 tartózkodás, 2 távolmaradás. 

Nagy Anikó, biológia szakterületi koordinátor: 35 igen, 0 nem, 1 távolmaradás. 

Berekméri Evelin, fizika szakterületi koordinátor: 33 igen, 0 nem, 3 tartózkodás. 

Réthy Miklós András, földrajz- és földtudomány szakterületi koordinátor: 35 igen, 0 nem, 1 

tartózkodás. 

Vajda Levente, kémia szakterületi koordinátor: 34 igen, 0 nem, 2 tartózkodás. 

Sudár Mariann, tanárképzési szakterületi koordinátor: 34 igen, 0 nem, 2 tartózkodás. 

Őri Bálint, Ellenőrző Bizottság elnöke: 25 igen, 8 nem, 3 tartózkodás. 

Józsa Kornél, Ellenőrző Bizottság tagja: 25 igen, 7 nem, 4 tartózkodás. 

Vigh Bence, Ellenőrző Bizottság tagja: 17 igen, 7 nem, 11 tartózkodás, 1 távolmaradás. 

Beszámolója nem lett elfogadva. 

Hallgatói Alapítvány elnök és titkár: 36 igen, 0 nem, 0 tartózkodás. 

 

3. Személyi kérdések (19:29) 

Kollégiumi biztos 

Hoksza Zsolt pályázata alapján jelöli Járó Kristófot, aki vállalja a jelölést. 

A jelölt ismerteti pályázatát. 

-Bemutatkozás: másodéves kémia szakos hallgató, mentor. Ő is kollégista, ezért jó rálátása van 

a kollégiumi ügyekre.  

-Nagy hangsúlyt szeretne fektetni a mentorok képzésére, és a diákok segítésére. Fontos a TTK 

HÖK és a KolHÖK között információ áramlása. 

Kérdések: 

Vajda Levente: kiket kerestél meg a pályázatokkal kapcsolatban? –Köszönetet mond 

Leventének a felkészítésért, beszélgetett Hoksza Zsolttal is. Írt levelet a szakterületi 



 

koordinátoroknak, ketten válaszoltak (biológia és matek): megerősítették abban, hogy a HÖK-

ök közti információáramlás fontos. Kerekes úti kollégiumban beszélgetett Handzó Lucával 

Török Mátyás a mentori munkájáról kérdez. –Nagyon élvezi, szeret segíteni embereknek, a 

mentorságot még fontosabb titulusnak érzi mint a kollégiumi biztos tisztséget. 

Török Mátyás: milyen kommunikációs csatornákat használnál? –E-mail, személyes 

megkeresés, Facebook. 

Török Mátyás: hogyan reklámoznád a szakkollégiumokat? –Rajtad keresztül, illetve a 

mentorok segítségével, mivel ők találkoznak első körön a gólyákkal. Kör-e-mail küldése a 

felvett gólyáknak. 

Rádl Attila: milyen tipikus problémák merülhetnek fel a kollégiumokkal kapcsolatban? –Nem 

oda vették fel őket, ahova szerettek volna. Sokan nem tudják, hogy mi a felvételi módja; 

kollégiumok havidíja; hirtelen megszűnik az albérlet – nem tudják, hogyan kezdjenek neki. 

19:36 - Török Balázs megérkezett. 

Vajda Levente: milyen tevékenységet vállalsz a mostani kollégiumodban? – 2 napja lett 

megválasztva a Kerekes kollégium delegáltjának a KolHÖK Küldöttgyűlésbe 

Hoksza Zsolt: ki a KolHÖK elnöke? –Orosz Gábor. 

 

Vita a jelölt távollétében. 

Hoksza Zsolt Vajda Leventét kérdezi, hogy mit gondol a jelöltről. –Ebben a félévben 

mentorpárt alkottak. Már gólyaként érdeklődött a kollégiumi dolgok iránt, egyre jobban 

érdeklődött. Most, hogy mentor lett, komolyabban kezdett érdeklődni. A gólyák nagyon 

szeretik, sokat segít nekik, csak jókat tud mondani. 

Hoksza Zsolt reagál Rádl Attila felvetésére. Sokan úgy vélik, hogy ez a tisztség felesleges. Erről 

majd az Alapszabály módosításakor beszélhetünk. 

 

A jelölt visszatér a terembe. Nincs további vita a jelölt jelenlétében. 

Titkos szavazás. 

…/2015(X.13.) számú küldöttgyűlési határozat: Az ELTE TTK HÖK Küldöttgyűlése 29 igen, 3 

nem, 2 érvénytelen szavazattal és 2 távolmaradás ellenében megválasztotta Járó Kristófot 

kollégiumi biztosnak. 

 

19:43 - Bohár Balázs és Fetter Dávid kiment a teremből. 

Horváth Luca: Horváth Ákos részére kér tanácskozási jogot. 

…/2015(X.13.) számú küldöttgyűlési határozat: Az ELTE TTK HÖK Küldöttgyűlése 33 igen és 

1 nem szavazattal tanácskozási jogot szavazott Horváth Ákosnak. 

 



 

Hoksza Zsolt Török Balázsnak szeretné megköszönni a munkáját, aki hosszú ideig a Tétékás 

Nyúz főszerkesztője volt.  

Szünet kezdete: 19:47 

Szünet vége: 20:08 

 

Hoksza Zsolt ismerteti a beszámolók eredményeit.  

Török Mátyás nem teljesen érti, hogy Nagy Gergely beszámolója miért nem lett elfogadva. A 

Gólyahajót önkéntesen szervezi, rengeteg munkája volt vele. 

 

Hoksza Zsolt: érkezett egy pályázat Ellenőrző Bizottsági tagra is. De közben megérkezett az 

állásfoglalás az Ellenőrző Bizottságtól a visszahívásokkal kapcsolatban, így jelenleg nincs 

betöltetlen tisztég az Ellenőrző Bizottságban.  

 

Rádl Attila szeretné kérvényezni Vigh Bence - Ellenőrző Bizottsági tag - visszahívását.  

Hoksza Zsolt: bármely képviselő kezdeményezheti. 

Horváth Luca: az Alapszabály még nem változott, akkor hogy van? –Józsa Kornél: jelenleg 

2/3-os többséggel kell tisztségviselőket visszahívni. 

Vigh Bence gondolta, hogy ez lesz. 

20:15 – Dukán András Ferenc kiment a teremből. 

Rádl Attila: indoklás: előző Küldöttgyűlésen visszahívásra került, a beszámolója sem lett most 

elfogadva. Az arány indokolta azt, hogy visszahívásra kerüljön. 

Hoksza Zsolt: az Alapszabály írásakor az 50% +1 volt a szándék. 

20:16 – Lukács Márton megérkezett. 

Titkos szavazás Vigh Bence visszahívásáról. 

…/2015(X.13.) számú küldöttgyűlési határozat: Az ELTE TTK HÖK Küldöttgyűlése 20 igen és 

13 nem szavazattal nem hívta vissza Vígh Bencét tisztségéből. 

Hoksza Zsolt: van egy pályázat, ami függ a visszahívás eredményétől.  

 

Nagy Gergely: ha valaki szeretne ilyen típusú indítványt kérvényezni ellene, akkor azt most 

tegye meg. 

Rádl Attila kezdeményezi Nagy Gergely visszahívását, a múltkori visszahívási döntés, illetve 

a beszámoló el nem fogadása miatt. 

Titkos szavazás Nagy Gergely visszahívásáról. 



 

…/2015(X.13.) számú küldöttgyűlési határozat: Az ELTE TTK HÖK Küldöttgyűlése 18 igen és 

16 nem szavazattal nem hívta vissza Nagy Gergelyt tisztségéből. 

 

 

Mentorkoordinátor: érkezett 3 pályázat is. 

Hoksza Zsolt pályázata alapján jelöli Égerházi Bálintot, aki vállalja a jelölést. 

Hoksza Zsolt pályázata alapján jelöli Borbély Elizát, aki vállalja a jelölést. 

Hoksza Zsolt pályázata alapján jelöli Vida Nikolettet, aki vállalja a jelölést. 

 

A pályázatok beérkezésének sorrendjében haladunk. 

 

Égerházi Bálint.  A többi jelölt elhagyja a termet. 

Égerházi Bálint ismerteti pályázatát. 

Bemutatkozás. Motivációját, tapasztalatokat kimerítette a pályázatban. Mikor mentornak 

jelentkezett, nem gondolt rá, hogy koordinátor legyen. Sokat adott neki a rendszer. Egyetemet 

kezdeni mentorok nélkül, elképzelni sem tudjuk, hogy milyen lenne. 

Felkészülése során, miközben beszélgetett Török Mátyással, ötletei támadtak, hogy mi mindent 

lehetne még tenni a mentorrendszerben.  

Sok mindenre nem tért ki a pályázatában, várja a kérdéseket. 

Kérdések: 

- Németh László: „mentorrendszer tökéletesítésébe bevonnád az alumini tagokat”, ezt 

pontosítanád? –Személyesen keresné meg azokat, akik nem jelentkeztek újra mentornak. Hogy 

milyen feladatokat szabna rájuk, azt megbeszélné velük. Nem lehet a képviselőkre, 

tisztségviselőkre rásózni a feladatokat. Nem csak az alumini tagokra bízná a feladatok ellátását, 

de nagyban számítana a segítségükre. Rendkívüli MeCs-en (Mentor Csoportülés) kezdene erről 

beszélni, az operatív feladatokról. Ha megválasztanák, összehívná a MeCs-et.  

- Nagy Anett: pályázatodban nem említetted a tanárszakos mentorokat. Miért? –Nem érzi magát 

elég felkészültnek ahhoz, hogy bármit is említene a tanárképzési szakterületről. Első feladatai 

között lenne egy beszélgetés a szakterületi koordinátorral és a mentorfelelőssel. A tanárisok 

tábori helyzete más, mint a többieké. Kicsit külön koncepciót alakítana ki a szakterületi 

koordinátorral és a felelőssel. 

- Nagy Anett: „személyes felkeresés fontos számodra”. Miért nem kerested fel a 

mentorfelelősöket? –A szakterületi koordinátorokat megkereste fogadóórájában, a 

mentorfelelősöket viszont nem. Mentorfelelősöknek csak kérdőívet küldött, ami informatív, 

sok információt szűrt ki belőle. Ha lenne bármilyen probléma, felvetés a mentorfelelősöknél, 

amit eddig még nem szívesen mondott el, az anonimitás erre megoldást nyújt. Nem hiszi, hogy 

a legjobb ötlet volt nem megkeresni a felelősöket. 



 

- Vajda Levente: őt nem kereste meg. Miért? –Azért nem kereste, mert mentorként vett részt, 

Balogh Dánielnek küldte el a kérdőívet, a szakterületi koordinátor rálátása volt a lényeg.  

- Vajda Levente: költséghatékonyságra törekvés a HÖK vagy a mentorok javára történne? –

Nem zárja ki egymást a kettő. Az alapítvány elnökével is konzultált, most már rálát a pénzügyek 

hátterére is. Ha bármi közbejön, egy jelképes összeget el lehet kérni a mentoroktól, jelöltektől 

az adott program támogatására, hogy meg tudjon valósulni.  

- Vajda Levente: „kihívások elé állítanád a mentorokat”, milyen kihívások lennének? –

Mentortábornál: játékos kihívásokkal tesztelné a mentorok rátermettségét. Csapatos vetélkedő  

stb. amely mutatja, hogy melyik jelöltnek, milyen kihívással van problémája. 

- Balogh Dániel: mentorkoncepcióról, mentorkisokosról nem sok szerepelt a pályázatban. 

Milyen feladatokat, feladatkört szánnál a mentorfelelősöknek? –Elsődleges feladatuk a saját 

szakterületieken lévő mentorok koordinálása, mivel ő nem lát bele minden szakterületbe. A 

feladatkör mértéke nagyon szakterületfüggő pl. tanárképzésen nagyobb munka. MeCs mellett 

egy szűkebbi MeCs is lenne (felelősök, szakterületi koordinátorok, tisztségviselők): milyen 

feladatokat vállalnának szívesen, problémák elvázolása. Összes felmerülő problémával tudna 

foglalkozni. Ők maguk is tudnak vállalni feladatokat. Ők is a mentorrendszer irányítói, fontos 

a feladatvállalás. 

- Balogh Dániel: Konkrét feladatok? –Nem adna ki konkrét feladatokat. Mentorkoncepciót 

mikor, hogyan stb, képzeli el?  -Pár módosítás már van a fejében: pl. kérdéstárra nincs szükség, 

a mentorkisokosból fel lehet készülni. A kisokos progresszív, átlátható feldolgozása szükséges. 

Ha kérdéstárat adunk ki, akkor 1-2 ember kidolgozza és körbeküldi.    

 Játéknap: idén újítás volt Török Mátyás részéről. Jó ötletnek tartja, addig csak 

számonkérések vannak – mélypontok – játéknap pont ezt küszöböli ki, ahogy a kirándulás is. 

- Rádl Attila: mentorrendszert hogyan népszerűsítenéd? Mennyire emelnéd ki a szórakozás és 

a komoly felkészülés részét? –Említésszerűen muszáj megemlíteni nekik a számonkérés, 

felkészülés részét, és muszáj beszélni a szórakozás részről is. Írásbeli vizsga: ez egy képzés, 

abszolválni csak sikeres vizsgával lehet. Ki kell hangsúlyozni, hogy milyen jó segíteni a 

másiknak stb. 

 Konkrétan a népszerűsítés: Tétékás Nyúzban legalább egy cikket szeretne a 

mentorrendszerről, minden szakterület egy ülésén részt szeretne venni és beszélni róla, hogy 

hirdessék. A kommunikációs elnökhelyettes segítségével hirdetés, népszerűsítés. 

- Horváth Ákos: mentorfelelősöket, te jelölöd ki vagy valaki választja? A mentorfelelős 

leváltását hogyan képzelnéd el? –Kiválasztásban nem venne részt, az a szakterület dolga. Nem 

ismerheti az összes szakterületet, nem lehet akkora rálátása, hogy kinevezzen egy embert. 

Inkább elvállalás alapon lennének a feladatok. Ha senki nem vállalkozna a feladatra, akkor azt 

ő próbálná meg elvégezni. 

- Horváth Ákos: mentorfelelősnek nem dolga részt venni a hétvége és a tábor szervezésében? –

Nem ezt mondta, az elsődleges feladatuk a szakterületen a mentorjelöltek koordinálása, a 

másodlagos feladatok vállalása nem kötelező. –Szervezési feladatok? –Csoportüléseken 

előzetes feladatvállalások lennének, egyeztetve a csoporttal, rendszer irányítóival. Leváltásra, 

nem hinné, hogy sor kerülhet, ha mégis, akkor nagyon szélsőséges esetben: adott szakterületi 

koordinátor konzultálásával azonnal menesztené a felelőst. 



 

- Hoksza Zsolt: mik lennének a legfontosabb szempontok, amiket a mentorelbeszélgetésen 

néznél? –Van koncepciója erre, hogy hogyan kéne zajlania. Amit elsősorban néznie kéne: 

kompetencia, személyiség, képes lenne-e 10-20 főt koordinálni gólyatáborban vagy évközben, 

képes lenne-e szocializálódni, rendezvényeken részt venni a gólyákkal. Mentor szociális 

rátermettségét figyelné. 

20:51 – Réthy Miklós megérkezett. 

- Hoksza Zsolt: lehetne egy mentor visszahúzódó? –Egyedi esetben igen. 

- Balogh Dániel: hogyan képzeled el az előadásokat? Nagy előadás vagy kiscsoportos? –Több 

nap alatt, maximum 3 hét jutna erre a részre. Forgó kiscsoportban lenne, kivétel 1-1 nagy 

előadás, pl. mentorrendszerről alapvető információk. Minden másra csak kiscsoportos, így 

szívesebben is kérdeznek a jelöltek. 

- Török Mátyás: tavaly volt példa szakos mentorfelelős visszahívására, a Szakterületi Bizottság 

hívta vissza. Kérdőíved hogy áll, kitöltötték és kiértékelted? -Két mentorfelelős nem töltötte ki, 

de már kiértékelte. Nem osztja meg, inkább saját számára hasznosítható információk vannak 

benne. Tavaly az összeszedettséget hiányolták a hétvégéről. előadásoknál visszatérő probléma, 

hogy nem vált be az adott előadásrendszer, nem volt elég informatív egy-egy előadó.  

- Török Mátyás: mentorképzés előtt késznek kell lennie a kisokosnak. Hogy szeretnéd ezt 

elérni? –Több emberen múlik. Folyamatos konzultálással, adott emberek személyes 

felkeresésével. 

- Vajda Levente: szakterületek közötti ismerkedés előtérbe hozását, csapatok vegyítését hogyan 

képzeled el? –Felvetésszerű gondolat volt, inkább a mentortáborra, kisebb csoportokban 

forgásszerűen gondolja.  

- Törös Barbara: munkád a seniorkoordinátorral együttműködve hogyan képzeled el? –

Felkereste már, de nem kapott választ. Azt várja el tőle, hogy a saját szekcióját irányítsa, 

programszervezésben konzultálnának és szűkebb ülésekre is meg lenne hívva. 

- Horváth Ákos: mi az a MeCs és a zárt MeCs? Melyiknek mi a célja? -Mentorcsoport ülés: 

ideálisan havonta, tagja mindenki, aki részt vesz a mentorrendszerben. Célja, hogy a jelöltek 

felől is érkezzen személyes visszajelzés is, hogyan látják a rendszer jövőjét, milyen volt eddig. 

Programvázlat, tervek előzetes ismertetése (nagyobb események előtt). Zárt MeCs: operatív 

részletek kidolgozása, szakterületi koordinátorok és mentorfelelősök résztvételével.  

- Nagy Anett: szóbeli vizsgán hogyan képzeled el a bizottság felállását? –Szakterületi 

koordinátor, szakos mentorfelelős, ha van igény valakire (pl. gólyatábor főszervező), akkor 

bevehető, ő is részt vesz, ha kell. Minden szakterület minden szóbelijén nem szeretne részt 

venni, de ha szeretnék, akkor ott lesz. 

- Balogh Dániel: „nem szólnál bele a mentorok kiválasztásába”  –Javaslatot azért tenne. 

- Szeretne ott lenni a szóbeliken, de nem érzi úgy, hogy kötelező érvényű szavazata kell, hogy 

legyen. Szavazatot is vállal, de csak beleegyezésre.  

- Hoksza Zsolt: hol szólnál bele a kiválogatás folyamatába, melyik ponton? –Szóbeli 

vizsgáztatás után, bizottság tagjai is megkérdőjelezik. Ha olyat válogatnának be, aki szerinte 



 

abszolút alkalmatlan. Ha számára alkalmatlan személyt válogatnának be, vétózza. Az ő 

felelőssége, hogy kit válogatnak be. 

- Török Mátyás: A mentorkoordinátornak mindenképp szavazati joggal kell részt vennie a 

válogatáson. Kérdés: utóvizsga: melyik a fontosabb, hogy jól megírja a tesztet vagy, hogy 

alkalmas legyen? –Mindkettő fontos, a tudásanyag elsajátítása még nem teszi alkalmas 

mentorrá. Ugyanolyan fontos mindkettő. Ha az alapvető dolgok megtanulására alkalmatlan, 

akkor mindenképp alkalmatlan. 

- Törös Barbara: egy mentornál mennyire tartod fontosnak a tanulmányait? –Erről ő is 

ambivalensen gondolkodik. Tanulmányai valamennyire tükrözik a kompetenciáját, 

személyiségét a mentornak, de sok oka lehet az aktuális rossz eredmények. Mem tudna szabályt 

hozni, hogy legyen tanulmányi követelménye a mentoroknak. 

- Rádl Attila: mentorok tanulmányaiba alapvető kikötés: gólyákkal ne legyenek közös órák? –

Nem állítja, hogy nem szempont, de nem elsődleges. Nem kizáró ok, hogy ő jó mentor legyen.  

További felszólalások érkeznek a felvetéssel kapcsolatban: mentorral ne legyen közös órája a 

gólyáknak. Egyetértő és ellenző felszólalások is.  

- Hoksza Zsolt: ez a mentorkoncepció sarkalatos kérdése. Nem itt kell megvitatni. 

 

- Török Mátyás idéz a pályázatból: „minden időben egyeztetve legyen” –Erre törekedni 

szeretne. Minden program szervezésében a szabadidő blokk hagyása, hogy bármilyen gond, 

csúszás esetén ezekben az időkben megoldódhassanak. Minden leegyezetése a program előtt 

egy héttel. 

- Török Mátyás: mit gondolsz arról, hogy aktív jogviszonyt várunk el a mentoroktól? –Ezt 

elvárja. A passzív jogviszonnyal rendelkező hallgatóról nem tudjuk, mit csinál (dolgozik stb.), 

nem elérhető olyan szinten az egyetemen, mint egy aktív hallgató. 

- Balogh Dániel: mentorhétvége – szakmai programok: hogy képzeled el, első nap csapatépítés, 

második nap szakmai nap? –Inkább első nap szakmai, mint másnap. Mindkettő mellett vannak 

érvek és ellenérvek is. Szerencsésebb az első nap megtartani a szakmai előadásokat.  

A jelölt elhagyta a termet. 

 

21:20: Borbély Eliza ismereti pályázatát. 

Bemutatkozás. Ami kimaradt a pályázatból: Bárczit nem említette, a velük való 

együttműködést. Sikerült minden szakterületi koordinátorral és mentorfelelőssel személyesen 

beszélnie. 

Kérdések: 

- Vajda Levente: promóciót hogyan képzeled el? –Mentorok segítségére van szükség, MeCs 

összehívása. A mentorok beszéljenek a gólyákkal, hívják fel rá a figyelmüket.  

21:22 - Őri Bálint kiment a teremből. 



 

 Bevonókra is elmenne és beszélne a mentorrendszerről. Volt mentorok is beszélnének 

a rendszerről. Tétékás Nyúzba cikk írása. Jobb, ha személyesen építünk ki kapcsolatot a 

jelöltekkel.  

- Balogh Dániel: milyen feladatköröket, feladatokat bíznál a mentorfelelősökre? –Amiket most 

is csináltak, pl. tesztek javítása, az maradhat. Szeretné, ha aktívabb szerepet vállalnának a 

szervezésben pl. feladat kitalálások. Szeretné, ha közvetlenebb viszony alakulna ki a mentorok 

és a felelősök között.  

- Rádl Attila: hirdetések során mennyire emelnéd ki, hogy ez nemcsak szórakozás, hanem a 

szakmai felkészültség is fontos? –Először külső motiváció kiépítése szükséges az emberekben. 

Először az előnyöket emelné ki a rendszerből, de fontos, hogy tanulmányilag is helyt álljanak. 

- Hoksza Zsolt: „tanulmányilag helyt álljanak” Ez mit takar: aktív jogviszony, közös órák?     -

Aktív jogviszony kell. A közös órák szakterületfüggőek, sok szakon van 1-1 buktató tárgy. Ettől 

függetlenül jó mentor lehet, de az nem kritérium, hogy ne legyen közös órája. Minden 

szakterületen ki kel kötni. 

- Nagy Anett: mik azok a készségek, amiket szeretnél, ha a mentorok megtanulnának a képzés 

során? –Kommunikáció, kiállás, tudjanak hatni a gólyákra, jó emberismerőnek, 

összeszedettnek kell lenniük.  

- Berekméri Evelin: „mentorkoordinátor legfontosabb feladata a figyelem megragadása” –

Érdekesen tud beszélni az emberekkel, „megfogja” őket.  

21:30 – Őri Bálint visszajött a terembe. 

21:31 – Vízi Zsófia és Sipos Fanni kiment a teremből. 

- Vajda Levente: szóbelin kik lennének a bizottságban? -Mentorfelelős és szakterületi 

koordinátor mindenképp, mentorkoordinátor, plusz, ha szeretnének még valakit, akkor lehet. 

Mentorkoordinátor kevésbé ismeri őket, külső szemlélő, első benyomás. 

- Horváth Luca: „szakos előadás már a mentorhétvégén megtörténjen”. Mennyire érzed ezt 

megvalósíthatónak, különböző szakterületen különböző az előadás?  -Ha szeretnének az 

oktatók által tartott képzést is megvalósítani, akkor azt külön. Mentorhétvégén szeretné, ha a 

szakterületi koordinátorok megtartanák az előadást a szakról.  

- Balogh Dániel: pályázatodban végig szakterületekről beszéltél, nem egy teljes egészről. 

Tervezel-e random eloszlású programokat? –Alapvetően jó ötletnek tartja, de a felelősöktől és 

a mentoroktól sok negatív élményt is hallott és sok pozitívat is. Erről még minél több embert 

megkérdezne. 

- Németh László: tervezel-e „milyen a jó mentor” előadást? –Elején elmondta, hogy igen, a 

mentorok beszélnének. 

- Nagy Anett: kevert csapatok esetében, ha mégis konfliktusok lépnének fel a szakterületek 

között, hogyan oldanád meg? –Csak úgy lehet, hogy azzal, aki létrehozza, elkezd vele beszélni 

és hatni rá. Csöndben megbeszélni, hogy a többi szakterület ne érezné hátrányát. 



 

- Hoksza Zsolt: mi az, amit leginkább megváltoztatnál, ahol változtatást leginkább 

szükségesnek érzel? -kisokos felépítésének megváltoztatása, tartalmának is: gyakorlati 

kérdések bevétele.  

21:38 - Ferentzi Kristóf kiment a teremből. 

21:39 – Szabó Bence és Kiss Tibor kiment a teremből. 

- Török Mátyás: „mentorfelelősök feladatkörét jobban tisztáznám” Ezt kifejtenéd? –Végig ott 

legyenek a szervezésnél. Egyszerűbb lenne, ha mindannyian részt vennének benne, tudják, mit 

vállalnak. 

21:41 - Sipos Fanni visszajött a terembe.   

- Hoksza Zsolt: mentorkoordinátor jelöltnél mi alapján lehet megítélni, hogy alkalmas-e? - 

Kiállása alapján, ha szimpatikus nekik, meggyőző tud lenni. 

21:42 - Nagy Gergely elhagyta az ülést. 

21:43 Vízi Zsófia visszajött a terembe.  

 Bohár Balázs kiment és 21:44-kor visszajött a terembe. 

21:43 - Ferentzi Kristóf visszajött a terembe. 

- Horváth Ákos: „mentoroknak is kell mentor”, önismereti képzés, hogyan zajlana? –Mint idén 

is előadás keretében, akár ő is tartaná az önismereti előadást. 

- Dukán András Ferenc: hogyan látod az arányát: mennyire kell szűrni a teszten, teszt jellegű 

felkészülés vagy szociális kompetencia? –Összekötik egymást. Elfogadhatatlannak tartja, hogy 

nem sikerül nekik a teszt – ami kifogás elfogadható: ha sok zh-t írt épp a héten, értelmes kifogás 

kell. Ha tényleg mentor akar lenni, akkor ennek a tesztnek sikerülnie kell, de ettől függetlenül 

bármennyire felkészült lehet, ha nincs szociális érzéke, akkor ne legyen mentor. Mentorpárok 

alakításánál is lehet jó megoldás. 

- Török Mátyás: „tesztben gyakorlatiasabb kérdések is”, erre példát tudsz mondani? –Gólya 

meggyőzése, problémás helyzete. -Török Mátyás: ez inkább szóbeli témakör.  

21:47 – Székely Gellért elhagyja az ülést. 

- Török Mátyás: írásbelin? –Gyűjtőszámlás befizetés: nem tudott időben utalni, milyen 

tanácsokkal látnád el, kihez kell fordulni stb. 

- Török Mátyás: MMGV és MMSzV kitöltöttség növelését hogyan képzeled el? -MMSzV-t 

könnyebben lehet növelni, akár egyesével felkeresni őket. MMGV: MeCs-en hangsúlyozás a 

mentoroknak. 

- Balogh Dániel: ha valaki nem tölti ki az MMSzV-t, mentorfelelősöket szankcionálnád, pl. 

jövőre nem lehet az? –Így konkrétan nem, de elbeszélgetne vele ezzel kapcsolatban. 

21:53 : A jelölt elhagyja a termet. 

 



 

Vida Nikolett ismerteti pályázatát. 

Bemutatkozás. Pályázat rövid bemutatása. 

Mentorként ösztönzőleg hatott rá a képzésbe fektetett rengeteg munka. Tanári szakon szerez 

olyan tapasztalatokat, ami hasznos lehet koordinátorként, koordinátorként szerzett is hasznos 

lehet tanárként. 

Tervei – főbb pontok: szakterületek mentorai megismerjék egymást; mentorválogatás 

átalakítása 

Kérdések: 

21:56 - Fritz Gergely elhagyja az ülést. 

- Török Mátyás: pályázatból koordinálás. –Középiskolai gyakorlócég vezetése, szervezés, 

csoportvezető. 

21:56 – Szabó Bence és Kiss Tibor visszajött; Vajda Levente kiment a teremből.  

- Fetter Dávid: miért gondolod magadat jobb jelöltnek? –Nem tudja, hogy miért lenne jobb. 

Magát azért tartja jó jelöltnek, mert kreatív, tud határozott lenni, szívén viseli a mentorrendszer 

sorsát, tapasztalatai segítenék. Terhelhető és maximalista. 

- Berekméri Evelin: felkészülésed során kiket kerestél meg? –Szakos mentorfelelősöket, Vajda 

Leventét, Hoksza Zsoltot, Török Mátyást. –Evelin: többi jelölt a szakterületi koordinátorokat is 

felkereste. –Niki: ő elsősorban a szakos mentorfelelősökkel akart, mert velük fog a legtöbbet 

dolgozni. Úgy véli megválasztása után is elég lesz a szakterületi koordinátorokkal beszélni. 

- Balogh Dániel: mentorfelelősöknek milyen feladata, feladatköre lenne? –Havonta ülésezés 

lenne velük. Támaszkodna segítségükre, szeretné, ha közreműködnének a szervezésben. 

Kapcsolatot képeznek a mentorok és koordinátor között. 

- Fetter Dávid: mi motivált, hogy mentor legyél? –Első félévben passzív gólya volt, ezután 

barátain keresztül figyelte meg a mentori munkát. Felsőbbévesként a GyógyMatek 

gólyatáborban is lenn volt, részt vett a csapatépítéseken. Ezután döntött úgy, hogy mentor 

szeretne lenni. 

- Török Mátyás: miért tartod fontosnak, hogy legyen külön felelős és koordinátor ülés? –

Elsősorban a felelősökkel fog együtt dolgozni, szeretné tudni, mi történik a mentorokkal, 

hogyan fejlődnek, így ezeket továbbítanák neki. Feladatok és problémák közös megbeszélése 

is ezen történnel. 

22:03 – Lukács Károly kiment a teremből. 

- Nagy Anett: milyen vonalat képzelsz el a mentorképzésnek, mik az elsődleges dolgok, amiket 

a mentornak e kell sajátítania? –Nem biztos, hogy tudja rangsorolni. Szakmai háttér biztosítása, 

szükséges információk, tudjon csapatot építeni. Megfelelő kommunikációs készség fejlesztése. 

- Rádl Attila: „MeCs-ek kötelezővé tétele, 2 kimentés.” Nem üldöznéd el ezzel őket? –MeCs-

ek fontosak, a mentorok többsége igényli őket. A mentorrendszer szempontjából fontosak az 

észrevételek, közös problémamegoldás. Szerinte nem ijesztené el őket. 



 

- Rádl Attila: mennyire tartod fontosnak az előzetes hirdetés során, hogy nemcsak szórakozás, 

hanem a szakmai dolgokra is nagy hangsúlyt kel fektetni? –Kellőképpen nyomatékosítani kell, 

de fontos, hogy a jelöltek jól érezzék magukat.  

-Hoksza Zsolt: melyik a fontosabb? –Itt a szakmaiság fontosabb. 

- Balogh Dániel: „MeCs, 2 kimentés” Lenne-e szankció pl. nem indulhat következőre? –Ilyen 

drasztikusan nem szankcionálná, de még nem gondolkodott el rajta. 

22:07 – Lukács Károly visszajött a terembe. 

22:07 - Böröndi Dávid megérkezett. 

22:08 - Járó Kristóf és Pfarcz Gábor visszajött a terembe. 

- Fetter Dávid: mi alapján jelölnéd ki a következő mentorfelelősöket? –Szakterületekhez 

tartozik inkább, de mindenképpen szeretne belelátni, hogy kik a jelöltek. –Fetter Dávid: milyen 

tulajdonságok alapján? –Csapatjátékosnak kell lennie, felelősségteljes, megbízható, 

együttműködő legyen. 

- Fetter Dávid: mentorfelelős volt mentor legyen? –Nem fontos, de csak így lát bele jobban a 

mentorok munkájába. 

22:11 – Vajda Levente visszajött a terembe. 

- Horváth Ákos: kire bíznád annak eldöntését, hogy ki legyen mentor? Bírálás, tanácskozás? –

Mentorkoordinátor, mentorfelelős, szakterületi koordinátor; HÖK elnök vétójoggal; egyéb 

meghívottak tanácskozási joggal. 

- Török Mátyás: teszthez – gyakorlatias kérdések. Mondj még példát. UV lehetőségek 

csökkentését miért szeretnéd? –Gyakorlati: mit-hol találunk pontosan? pl. Questurába hogyan 

jutnak el?  UV-n szigorítás: fontos, hogy a mentorok ne informálják félre a gólyákat, nem 

megtanulhatatlan a tananyag, egy UV lehetőségük lenne.  

- Hoksza Zsolt: milyen tulajdonságokat kellene figyelembe venni a kiválasztásnál? -

Tapasztalat, együttműködés a többiekkel, csapattal dolgozás, határozottság, szervezői 

képességek. 

- Török Mátyás: „kommunikációs előadások, e-mail, Facebook stb.? Mire gondolsz ennél? –

Hogyan kell megírni egy posztot, e-mailezni oktatókkal, Tanulmányi Hivatallal, levelezés 

kezelése.  

- Török Mátyás: hétvége, tábor – felkért segítők, ha nem végeznék a feladatukat, mit tennél? –

Attól függ, mennyi idő van még elvégezni a feladatot. Ha kevés idő van, akkor magára vállalná, 

ha több idő, akkor keresne mást, aki segít. Olyanokat választana be, akik megbízhatóak és 

biztosan elvégzik a feladatot. 

- Török Mátyás: kiválasztás: ha a szakterület másképpen dönt, az hogyan kezelnéd? Pl. te nem 

tartod alkalmasnak, de a szakterület beválasztja, és ezután értesít. –Ezt nem pártolja. A született 

döntést nem szeretné megmásítani. -Török Mátyás: élnél-e a vétójogoddal, ha te nem szeretnéd, 

de a szakterület igen? –Élne vele,  de meggyőzheti a szakterület. 



 

- Török Mátyás: mi a véleményed arról, ha a gólyatábor főszervező nem akarja leengedni a 

mentort a táborba? –Megpróbálná meggyőzni, a tábor fontos pontja a mentor-gólya 

kapcsolatban. 

- Horváth Ákos: szakterületi mentorprogramok, mi lennének? –Szakterületi események, ahol 

csapatkohéziót alakítanának ki, pl. tanáris mentorok integrálódása, megismerni a BSc-seket. 

Kiválasztás előtt és után is. 

A jelölt elhagyja a termet. 

 

Vita a jelöltek távollétében. 

- Nagy Anett: Égerházi Bálintról kérdezni Schneck Tamást (földrajzos mentorfelelős): jó 

kapcsolatot alakított ki velük. Jellemzés: jól végzi feladatát, ha nem tudja az adott választ, a 

tisztségviselőkhöz, vagy felelősökhöz fordul. 

- Réthy Miki: voltak problémák a hétvégén. Bálint volt az első, aki ezt jelezte, és szeretett volna 

valamit tenni ellene. Személyében teljesen alkalmas lenne. Mentorként teljesen jó munkát 

végez. Szakterületbe az utóbbi időben sikerült jobban bekapcsolódnia. 

22:22 - Németh Anikó elhagyja az ülést. 

- Török Mátyás szerint mindhárom jelölt alkalmas. Arra kéri a jelenlévőket, hogy ne a 

szakterületi vonzódás alapján szavazzanak.  

Hoksza Zsolt: a legalkalmasabb jelöltet válasszuk meg. 

- Török Mátyás:  

 Borbély Eliza már a mentorképzés legelején megkereste, hogy szeretne az utódja lenni, 

lelkes volt. Az utóbbi időszakban kevesebbet kérdezett. Rettenetesen lelkes, tisztán látja a 

dolgokat. 

 Égerházi Bálintról: Biró Máté (földtudós mentorfelelős) szavait tolmácsolja, aki jó 

vezetőnek és jó mentornak tartja Bálintot. Matyi kereste meg őt, hogy jelentkezzen 

utódképzésre, Bálint addig felelős szeretett volna lenni. Nagyon alkalmasnak tartja, ő az, aki 

leginkább tartotta vele a kapcsolatot az utódképzésen, jó kiállású. 

 Vida Nikolett jelentkezése meglepte, pozitív csalódás volt. Kiemeli a pályázatából: 1 

óra a mentortársammal programot. 

- Horváth Ákos: idei mentorképzésben az egyik legnagyobb kihívás a tanári szakterület 

helyzete. Bálint hozzáállása nagyon tetszett neki, de talán nem gondolt eddig erre a problémára. 

Nikinek egyértelműen előnye, hogy tanárszakos. 

 

22:30 - A jelöltek visszatérnek a terembe. Vita a jelöltek jelenlétében 

- Fetter Dávid: melyikőtök értene ahhoz, hogy a mentor.elte.hu-t kezelje? –Mindannyian 

megbirkóznának vele. 



 

- Hoksza Zsolt: mi a különbség a pályázataitok között? –Borbély Eliza: Bálint egyáltalán nem, 

ő viszont mindenképp bele akar szólni a mentorok kiválasztásában. Niki azért nem olvasta el a 

többiekét, mert nem akarta, hogy ma itt befolyásolja. 

- Horváth Luca: melyikőtök hogy áll a tanulmányaival? –Bálint: 1 tárgya csúszik, időben van. 

Niki: 1 tárgya van az eggyel alatta lévőkkel, nem csúszik. Lizi: minden tárgya megvan, nem 

csúszik. 

Titkos szavazás: 1 személyre lehet igennel szavazni vagy mind a hármat elutasítani. 

 

22:37 – Hoksza Zsolt ismerteti a visszahívások eredményeit. 

Nagy Gergely: 18 igen, 16 nem. Nem került visszahívásra.  

Vigh Bence – 20 igen, 13 nem. Nem került visszahívásra. 

 

Vigh Bence szeretne lemondani tisztségéről. 

22:37 – szünet kezdete. 

22: 54 – szünet vége. 

 

Mandátumellenőrzés: 28 fő. Határozatképes a Küldöttgyűlés. 

 

Őri Bálint: a Küldöttgyűlésnek van olyan jogköre, hogy 2/3-os többségnél a legtöbb két 

szavazatot kapott jelölt maradjon csak a második fordulóban. 

Hoksza Zsolt: nem lett eredményes a szavazás. Második forduló fog következni, aztán megint 

szavazunk. Vagy most dönthetünk úgy, hogy a legtöbb két szavazatot kapó jelölt maradjon a 

második fordulóra. 

Szavazás erről: a legtöbb két szavazatot kapó maradjon. 

Hoksza Zsolt elmondja a számokat: 17 -11 - 7 

Megint szavazás ennek tekintetében: 21 igen, 11 nem. Nincs meg a 2/3, ezért nem csak a legtöbb 

két szavazatot kapó jelölt marad a második fordulóra. 

Hoksza Zsolt ismerteti az eddigi állást. Égerházi Bálint: 17 szavazat. Vida Nikolett: 11 szavazat. 

Borbély Eliza: 7 szavazat. Egy érvénytelen szavazat érkezett. 

Második fordulóra kerül a sor. 

Hoksza Zsolt jelöli a három jelöltet. Ismét vállalja mindhárom jelölt. 

 

Vida Nikolett: 



 

- Hoksza Zsolt: győzzél meg minket, hogy téged válasszunk! -Niki véleménye szerint 

tapasztaltabb, mint a másik két jelölt (harmadéves, többiek másodévesek), így jobban látja a 

dolgok működését. Jó csapatjátékos, határozott, és kellőképpen rugalmas is tud lenni. Sok 

tapasztalata van, ami hozzájárulhat, hogy jól működjön, mint mentorkoordinátor. 

- Horváth Ákos: van-e olyan tulajdonságod, ami fontos a mentorkoordinátornak, de fejleszteni 

kéne rajta, vagy nincs meg benned? –Azon kellene fejlesztenie egy kicsit, hogy hogyan kell 

keménykezűnek lenni. 

- Réthy Miklós: miért nem konzultáltál a szakterületi koordinátorokkal? –Azért nem, mert úgy 

gondolta, hogy először a mentorfelelősökkel kell beszélnie, és hogy ha megválasztották azután 

is tud egyeztetni a koordinátorokkal. 

- Török Mátyás: mi lenne az első feladatod, miután megválasztanak? –Csinálna egy MeCs-et.  

A jelölt elhagyja a termet. 

 

Borbély Eliza: 

Hoksza Zsolt: miért lennél te a legjobb mentorkoordinátor közületek? –Elég határozottnak tartja 

magát, de elég kompromisszum-késznek is a feladathoz. Van kiállása, könnyen tud 

kommunikálni olyan emberekkel, akiket nem ismer. 

- Török Mátyás: hogy érzed magadat az eredmények után? –Kicsit fáj neki, képviselőként arra 

szavazott, hogy a legkevesebb szavazatot elérő essen ki. Még mindig alkalmasabbnak tartja 

magát. 

Hoksza Zsolt: szerinted miért alakult ez így? –Nem feltétlen az alkalmasság, hanem a 

szakterület döntött.  

- Török Mátyás: ha két mondatban meg kéne fordítanod a szavazást, mi lenne az? –Szerinte a 

mentorkoordinátori tisztség minden szakterületnek ugyanolyan fontos, ez alapján fogják a 

gólyák az első HÖK általi benyomást kapni. Olyan ember kell, aki ezt jól mutatja, képviseli. 

Kétli, hogy itt most két mondattal meg tudná változtatni, ha igen, akkor eléggé befolyásolható 

lenne a Küldöttgyűlés. 

- Horváth Ákos arra kéri, hogy mondjon egy tulajdonságot, ami a mentorkoordinátorban fontos, 

de benne hiányzik, vagy fejleszteni kell. –A nyugalom hiányzik belőle, de próbálja fejleszteni.  

- Törös Barbara: ha mégsem te lennél a mentorkoordinátor, utána is aktív maradnál a 

közéletben, próbálnál tevékenykedni? –Persze, mentorként vagy mentor felelősként biztosan. 

A jelölt elhagyja a termet. 

 

Égerházi Bálint: 

- Hoksza Zsolt: szerinted miért alakult így az állás? –Ő pont az ellenkezőjére számított, 

meglepte az eredmény. Köszöni a bizalmat. 



 

- Hoksza Zsolt: miért érezted így? –Úgy érezte, nem sikerült olyan jól meggyőznie a 

Küldöttgyűlést, de mégis, szóval csak az izgalom miatt érezte így. 

- Horváth Ákos arra kéri, hogy mondjon egy tulajdonságot, ami a mentorkoordinátorban fontos, 

de benne hiányzik, vagy fejleszteni kell!  –Társasági éne. Hajlamos kicsit antiszociális lenni. 

Néha kicsit keresi magát, de máskülönben kompromisszum-kész. Ezt igyekszik fejleszteni. 

Hasonlóképen kedvetlen tud lenni néha. 

- Lukács Károly: mivel győznéd meg azokat, akik az előbb nemmel szavaztak? –Eddig 

bármikor dolgozott csapatban, mindig azt a visszajelzést kapta, hogy megbízható ember. Ezt 

tudná a mentorrendszer élén is hasznosítani. Hazugság lenne azt mondani, hogy ismeri két 

ellenfelét. Két legfontosabb, ami megvan benne: koordinálási képesség és a terhelhetőség. 

- Hoksza Zsolt: miért fontos a mentorrendszer? –Hatalmas kapu az egyetem felé, lebontja a 

téves információkat. Szakképzett embertől kapják meg a gólyák a megfelelő információkat. 

Mint egy olajozott csúszda, alátolják az első félév problémáit, információit. Kell a segítség a 

gólyáknak, különben elvesznének.  

- Török Mátyás: földrajz-földtudomány szakterületen volt egy mentorjelölt, akiről mindenki 

úgy gondolta, hogy mentor lesz. Kiválasztásnál mégse lett az. Mennyire számít a mentortársak 

véleménye? -Nem mérvadó a jelölttársak véleménye, még nem voltak mentorok. A végső és 

legfontosabb vélemény a koordinátoré. 

23:17 – Fetter Dávid kiment a teremből.  

- Török Mátyás: sokszor nüansznyi dolgok megtalálásán múlik egy jelölt mentorrá válása. –

Úgy érzi, képes megtalálni ezeket. 

- Törös Barbara: ha a szakterületi koordinátor és mentorfelelős alkalmasnak tartja, viszont a 

többi mentor szerint nem csapatjátékos. Ilyenkor mit tennél? –Nem hiszi, hogy ilyen 

előfordulna, hogy a szakterületi koordinátor és a felelős nem veszi észre ezt. A mentortársak 

véleménye szubjektív. 

Égerházi Bálint: ő egy jó barátjával együtt jelentkezett, aki nem került be. Ő se válogatta volna 

be, egyetértett a döntéssel. 

A jelölt elhagyja a termet. 

 

Vita a jelöltek távollétében. 

23:21 – Fetter Dávid visszajött a terembe. 

- Török Mátyás: a mentorrendszer az a dolog, ami a legelőször szembetűnik HÖK szinten. 

Komolyan el kel gondolkoznunk azon, hogy kit akarunk a mentorrendszer arcának odatenni. 

Nagy felelősség van egy mentorkord vállán. Azt kell megválasztanunk, aki erre a leginkább 

alkalmas. 

- Hoksza Zsolt: a mentorrendszeren keresztül találkoznak először a HÖK-kel, nem mindegy, 

hogy milyen képet mutatunk magunkról. 



 

- Rádl Attila: a mentorkoordinátor feladata inkább a háttérszervezés, ő a mozgatója. –Török 

Mátyás: az ő „kezéből” kerülnek ki a mentorok. 

- Horváth Ákos: a mentorkoordinátor a gólyákkal minimális kapcsolatban van, nem hiszi, hogy 

ő lenne az arca. Mind a hárman jól állnak hozzá. Szünetben átolvasta a pályázatokat. Nikinél: 

Tanári Napokon szervező koordinátorként, mit csinált? –Nagy Anett: tavaly állomástartás volt 

a fő feladata. –Törös Barbarbara: szervezőnek jelentkeztek. Elsősorban az állomás tartása volt 

a feladatuk, de különböző dolgokban is segédkeztek, ha szükség volt rá. Ha volt háttérmunka, 

abban segítettek. 

- Török Mátyás szerint ez nem akkora nagy előny. Bálint klubházat működtet, Eliza 

tánccsoportot vezet. 

- Lukács Károly: Bálint szavait idézi, szerinte ennél a mentorrendszernek kevesebb a feladata. 

Mentorrendszer és mentorok – jó pedagógusként kell, hogy mikor, mit „tolunk be alájuk”. Most 

azt figyelte, hogy a stresszhelyzetet hogyan kezelik. Eliza több helyzetben is le tudná tenni a 

voksát, konkrét megoldási javaslatokat is írt. 

23:28 - Németh László elhagyta az ülést. 

- Török Mátyás Hoksza Zsolt véleményét kérdezi. 

- Hoksza Zsolt: mind a három jelölt megkereste előtte. A mentorok hamar találkoznak a 

gólyákkal, a hozzáállásuk múlhat a mentor példáján. Kíváncsi volt, hogy melyik jelölt mit tart 

elfogadhatónak. Mindegyikük megnyugtató választ adott, Bálint és Eliza határozottabb választ 

adott, kettejüknél érezte, hogy kevésbé tolerálnák az ilyenfajta problémákat. Bálintnál érezte 

azt, hogy ő már kérdésekkel készült, már a beszélgetésre is előre felkészült. Mindhárom jelöltet 

alkalmasnak tartja, mindegyikőjükkel tudnánk együtt dolgozni. 

 

23:30 - A jelöltek visszatérnek a terembe. 

Titkos szavazás. 

 

Következő személyi kérdés: Tudományos biztos, Ellenőrző Bizottsági tag, Kari Tanács 

delegált. 

Berekméri Evelin szeretne Intézeti Tanács delegáltat jelölni. 

Hoksza Zsolt: Alapszabály napirendi pont elhalasztása. Csak kérdéseket vetettünk volna fel. 

 

Szavazás eredménye: Égerházi Bálit: 19 szavazat. Vida Nikolett: 7 szavat. Borbély Eliza: 7 

szavazat. A szavazás nem volt eredményes. Harmadik kör következik. Mind a három jelölt 

bekerül a következő fordulóba. 

 

Hoksza Zsolt pályázata alapján jelöli a három jelöltet. Borbély Eliza nem vállalja a jelölést. 

Égerházi Bálint és Vida Nikolett vállalja. 



 

 

Vida Nikolett: 

- Hoksza Zsolt: hogy érzed magad az eredmény kapcsán? –Semleges érzelmei vannak, nem 

mondja, hogy nem csalódott. Szerinte mindannyian alkalmasak a pozícióra. 

- Józsa Kornél: ha az lenne a feladat, hogy szavazatokat veszíts, hogyan veszítenél? Mi az, 

amiben a saját gyengeségét látod? Mivel vesztenél szavazatot? – 

- Törös Barbara: ha nem te lennél a mentorkoordinátor, más módon segítenéd-e a rendszert? –

Szeretne a koordinátorral együttműködni, amivel csak tud. Továbbra is aktív szerepet szeretne 

vállalni. 

- Török Mátyás: miért vállaltad a jelölést a harmadik fordulóra? –Mert ha már elkezdte, be 

akarja fejezni. 

- Horváth Ákos: milyen a jó mentor? –Megfelelő szakmai háttérrel rendelkezik ahhoz, hogy 

tudjon válaszolni a gólyák kérdéseire. Megbízható, időt szán a gólyáira, de közben egyensúlyt 

tart a tanulmányokkal. Jó barát is, akihez személyes problémákkal is lehet fordulni. 

A jelölt elhagyja a termet. 

 

Égerházi Bálint: 

- Lukács Károly: Mi a mentorrendszer funkciója? –Bevezesse a gólyákat az egyetemi életbe, 

ezt már kifejtette. –Miért jó? –Lehet, hogy a gólya be tud egyedül illeszkedni és rájön magától, 

hogy mit hogy kell csinálni, de sokkal egyszerűbb, ha a tanulmányaik ezzel párhuzamosan 

rendben mennek. Levesszük a terhet róluk azzal, ha valaki neki gyorsan bármire válaszol. Ha 

megkérdezi a mentort, biztos lehet abban, hogy jó, helyes választ fog kapni.  

- Józsa Kornél: ha az lenne a célod, hogy szavazatot veszíts, mit tennél? –Kimenne a teremből.  

- Török Mátyás: a mentorkoordinátor szekrényről eltávolítanád a matricákat? OMHV matricák 

vannak rajta. –Nem hiszi, hogy ez gátolná, kibővítené.  

Hoksza Zsolt: mi lenne az első dolgod, ha megválasztanak? –Megkezdené a mentorrendszer 

reklámozását. Összehívna egy szűkebb MeCs-et a rendszer elindításának megbeszélésére. 

A jelölt elhagyja a termet. 

 

Vita a jelöltek távollétében. 

- Lukács Károly: jól értelmezte, hogy Bálint nagyon információátadás centrikus. Ez a kisebb 

része a feladatnak. Az információ-átadás a szükséges minimum. 

- Hoksza Zsolt a mentori munka másik részét kérdezi Lukács Károlytól. -Mint lelkipásztor 

álljon a gólyák mellett, az egyetemre belépéskor. 

- Horváth Ákos: egyetért Lukács Károllyal. Mentorválogatás: előbb teszttel megszűrés, 

szóbelin eldöntés. 



 

Lukács Károly kifejti véleményét. 

- Sipos Fanni: nem lelkipásztor kell, hanem támasz. A mentorához fog fordulni, mert benne 

megbízik. Szerinte ez mindkét jelöltben megvan 

- Józsa Kornél: most nem mentort, hanem mentorkoordinátort választunk.  

- Dukán András Ferenc: mentorkoordinátornak nem irányítania kell a mentorokat, hanem a 

mentorrendszert koordinálja.  

- Réthy Miklós: nüansznyi különbségekről vitatkozunk. Egyik jelöltnél kicsit fontosabb az 

információátadás, másiknál, hogy megfelelő lelkipásztorok legyenek, ez nem különbség. 

 

23:59 - A jelöltek visszatérnek a terembe. Nincs további vita a jelöltek jelenlétében. 

Titkos szavazás. 

…/2015(X.13.) számú küldöttgyűlési határozat: Az ELTE TTK HÖK Küldöttgyűlése 26 igen, 6 

nem szavazattal és 1 érvénytelen szavazat ellenében megválasztotta Égerházi Bálintot 

mentorkoordinátornak. 

 

Két pályázat érkezett Tudományos biztosi tisztségre. 

Hoksza Zsolt pályázata alapján jelöli Danicska Mariettát, aki vállalja a jelölést. 

Hoksza Zsolt pályázata alapján jelöli Győrödi Lajost, aki vállalja a jelölést. 

 

Danicska Marietta: 

Ismerteti pályázatát. 

TDK konferencia nagyobb fokú figyelmére figyelne oda. Tudományos Csoport: 4-5 fő minden 

szakterületről; szakterületi koordinátorok segítségével. 

- Rádl Attila: szerinted milyen tehetséggondozási lehetőségek vannak az ELTE-n belül? –

Kivette a pályázatából, megválasztása után foglalkozna ilyen dolgokkal. Sok szervezést és 

embererőt igényel.  

- Rádl Attila: az ELTE tudományegyetem, ehhez képest nem működik a karon a tutori rendszer, 

se a honoráció kialakítása.  

- Török Mátyás: van-e bármi tudományos tapasztalatod? –TDK-ra jelentkezett, következő 

évben fogja elkezdeni. Még gimnáziumban osztályelnökhelyettesként szervezett előadásokat. 

- Rádl Attila: kiket kerestél meg felkészítéssel kapcsolatban, hogyan zajlott? –Szakterületi 

kordinátorokkal beszélt, nekik írt májusban, ekkor beszélt Hoksza Zsolttal is. Hallgatótársai 

véleményét kérte ki. 

- Török Mátyás: „új tanulókörök kialakítása” Ez mennyire tudományos dolog? -

Kollégiumokban van: együtt tanulással, a többiek szakjának megismerése. 



 

- Török Mátyás: hogy képzeled el a közös kommunikációs csatornát, amin a karok 

kommunikálnak? –Elsősorban a honlapon keresztül. 

- Török Mátyás: „szakirányú programok a karon” Tudsz a TTK-n tudományos előadást 

mondani, ami nagyobb közeget megmozgat? –Pl. vulkanológiai előadás. A Földrajzos Klubbal 

szeretne majd beszélgetni, az előadások nagyobb körű kiszélesítéséről. Diák előadásokra 

gondolt. 

- Török Mátyás: tudományos ösztöndíjak bírálásán rész vettél. Hogyan értékelnéd a munkádat? 

–Kovács Tamással, volt tudományos biztossal beszélt, ő ajánlotta, hogy foglalkozzon vele. 

Segített a bírálásban, földrajz és földtudós pályázatokat ő bírálta el. 

Hoksza Zsolt: mit tudsz az egyetem szakkollégiumairól? –Nem vette még fel velük a 

kapcsolatot. Ottani csoportvezetőkkel szeretne majd beszélni, akár szakkollégiumos előadások 

behozásáról az egyetemre. –Milyen előadásokra gondolsz? –Pl. geológiai témájú előadás. 

- Saáry Ákos: félév vége felé szokott lenni tudományos Nyúz különszám, ebben segítenél-e? -

Igen, Budapest Science segítségével is volt, az ő bevonásukkal. 

A jelölt elhagyja a termet. 

 

Győrödi Lajos: 

Ismerteti pályázatát. Bemutatkozás: földrajz alapszakos, osztott tanáris. Szeretne olyan 

területen tenni a hallgatókért, amelyet majd később tanárként is alkalmaz – tudományos 

előadások szervezése. 

Az elmúlt egy-két hétben próbált informálódni. Kapcsolatba lépett a szakkollégiumokkal: 

Bolyai és Eötvös válaszolt is, hogy az általuk tartott előadások, szemináriumok meg legyen 

tartva itt a Campuszon, és mi is látogathatjuk ezeket. 

Fetter Dávidot megkereste a honlap készítésével. 

Bölcsész kart is felkereste, az ottani tutorálási rendszerről érdeklődött. Valamint még olyanokat 

is felkeresett, akik szerveztek már tudományos előadásokat. 

- Török Mátyás: írod, hogy KÖB póttag voltál. Ez mennyire volt eredményes munka? –Csak 

egy időszakot csinált meg, egyszeri rendkívüli ösztöndíjak bírálásánál már nagyobb részt 

vállalt. -Ezt Balogh Dániel is megerősíti, megfelelő volt a hozzáállása a munkához. 

- Török Mátyás: a kommunikációs csatornát hogy képzeled el? –Honlap létrehozása, 

Tudományos csoport munkájának figyelése, átláthatóság, informálás, programok hirdetése. 

Közösségi oldalak használata és faliújságokon. A kommunikációs csatornát egyrészt a 

Tudományos csoport alkotná, ez által személyesen értesülnének a hallgatók. 

- Török Mátyás: hogyan szeretnéd gyakorlatba ültetni a honorációs és tutor rendszert? – BTK 

tudományos biztosát már megkereste. Pályázatokat olvasott át. Szeretné minél hamarabb 

bevezetni úgy, hogy a más karokon lévő hibákat kiküszöböljük, és csak a pozitívumokat 

tartásuk meg. 

- Hoksza Zsolt: BTK-n a honorációs státusz nagyon jól működik, plusz minorokat tudnak így 

elvégezni a hallgatók.  



 

- Balogh Dániel: vettél részt felkészítésen? –Hoksza Zsolttal konzultált, Kovács Tamással 

felvette a kapcsolatot, de le kellett mondania Tamásnak, és azóta nem reagált.  

- Rádl Attila: van konkrét tudományos tapasztalatod? –Még nincs, most szeretne TDK-zni. 

Több tudományos társaságnál érdeklődött, hogy hogyan lehetne pályázni. 

- Rádl Attila: negyedéves vagy, újrapályáznál-e? –Nem fog még végezni, halaszott is. 

Megválasztása esetén szeretné jövő november-decemberig csinálni, ezalatt az utódképzésre is 

lenne ideje. Sok újítást szeretne.  

- Hoksza Zsolt: meg tudnád mondani, hogy megválasztásod esetén hol kéne képviselned a TTK 

HÖK-öt? -EHÖK Tudományos és tehetséggondozói Bizottságában. A többit nem tudta 

megjegyezni. 

- Hoksza Zsolt: tudományos ösztöndíjhoz kapcsolódó pontrendszer. Hogy kéne egy TDK-nak 

és egy nemzetközi konferenciának, cikknek viszonyulnia egymáshoz? –Kikérné az 

ösztöndíjakért felelős biztos véleményét. Nem vállalná fel egyedül, mert nem tudná 

megfelelően felmérni. 

- Török Mátyás: miben nyilvánulna meg az EHÖK Tudományos és tehetséggondozói 

Bizottságában a TTK-s hallgatók képviseletét hogyan tennéd? –Különböző karokon mást 

tartanak tudományos eredménynek. Fontos, hogy a TTK-s hallgatók tudományos eredmény 

elérésekor komoly elismerést kaphassanak.  

- Saáry Ákos: félév végén szokott lenni tudományos Nyúz különszám, ennek összeállításában 

tudnál-e segíteni és hogyan? –Igen. Az elmúlt évben, félévben tudományos munkában 

résztvevő hallgatókat keresné meg, hogy ezekről ismertethetnének. Oktatókat is felkeresésné 

kutatási eredményeikről. –Ákos: nem zárkózol el attól, hogy félév közben is legyenek 

tudományos cikkek? –Nem, ha valaki elér valamit, akkor azt tegyük nyilvánosság elé, 

számoljunk be róla. 

A jelölt elhagyja a termet. 

 

Vita a jelöltek távollétében. 

- Réthy Miklósnak jobban tetszik a második jelölt. Rajta jobban látszott, hogy igyekszik. Vele 

csak Lajos beszélt, kikérte véleményét. Ő már igyekezett utánajárni, érdeklődni dolgoknak.  

- Török Mátyás szerint mindketten alkalmatlanok. Lajosban lát esélyt, de még nem most.  

- Horváth Luca egyetért Török Mátyással. 

- Balogh Dániel is megerősíti Török Mátyás álláspontját. Ne válasszunk azért, mert üres egy 

tisztség. Most nem alkalmas egyik jelölt sem. Nem javasolná a Küldöttgyűlésnek, hogy 

tudományos biztost válasszon. 

0:31 – Székely Gellért visszatért az ülésre. 

- Rádl Attila Hoksza Zsoltot kérdezi Mariettáról. Vele nyáron beszélt. Kovács Tamás elkezdte 

a felkészítését. A nyári Küldöttgyűlésre érkezett egy pályázat, de nem attól, aki felkészítésre 



 

jelentkezett. Ekkor abban maradtak, hogy keresse el Tamást, készüljön fel, bíráljanak 

pályázatot. 

- Hoksza Zsolt: Lajossal beszélgettek múlt héten. Beszéltek az érdekképviseletről az EHÖK 

tudományos bizottságában. 

 

A jelöltek visszatérnek a terembe. Vita a jelöltek jelenlétében. 

- Török Mátyás kérdése Mariettához: végigolvastad a pályázatodat? –Dátum rossz a végén, 

rengeteg hiba volt benne. 

- Rádl Attila szeretné a jelöltektől egy aktív és hatékony tudományos csoport létrehozását. Ha 

nem választják meg őket a másikat segítésék. 

Titkos szavazás. 

…/2015(X.13.) számú küldöttgyűlési határozat: Az ELTE TTK HÖK Küldöttgyűlése 24 nem 

szavazattal nem támogatta egyik jelöltet sem tudományos biztosi tisztségre. 

  

0:38 – Hoksza Zsolt kihirdeti a mentorkoordinátor szavazás eredményét. Égerházi Bálint 26 

szavazat. Vida Nikolett: 6 szavazat. Egy érvénytelen szavazat. 

Hoksza Zsolt: mindhárom jelölt alkalmas volt szerintünk. A Küldöttgyűlés Bálintot választotta 

meg. 

 

0:40 – szünet kezdete. 

0:53 – szünet vége. 

Mandátumellenőrzés: 31 fő. 

 

Hoksza Zsolt kihirdeti a tudományos biztos szavazás eredményét. A szavazás érvényes, ámde 

eredménytelen. 24 nem szavazat érkezett, több mint 2/3-ad nem támogatta egyik jelöltet sem. 

0:56 – Böröndi Dávid, Vízi zsófia és Őri Bálint visszajött a terembe. 

 

 

Hoksza Zsolt pályázata alapján jelöli Ellenőrző Bizottsági tagnak Szabó Áront, aki vállalja a 

jelölést. 

A jelölt ismerteti pályázatát. Bemutatkozás. Szeretne aktívan részt venni a Hallgatói 

Önkormányzat segítésében.  

0:57 – Dukán András Ferenc és Horváth Luca visszajött a terembe. 

Megválasztása esetén az Ellenőrző Bizottság tagjai lefednék szakjaikkal az összes szakterületet 



 

Kérdések: 

- Török Mátyás: javaslatok a munkák rendszerezésére? -Ezt ismertette az imént a pályázatából. 

- Rádl Attila: hogyan zajlott a felkészítésed? –Felkereste az Ellenőrző Bizottságott, elmondták 

működését, hogy mit kellene megtanulni. 

- Rádl Attila: EB működése? Miért kaptak most a beszámolóra sok nemet? –Időbeli csúszások 

és a megítélés miatt, hogy nem csinálnak semmit. Elsődleges feladat az Alapszabály 

betartattatása. 

- Horváth Luca: ha eléd raknak egy szöveget, mennyire tudod értelmezni? –Szerinte nincs 

problémája a szövegértéssel. Szereti a szövegekben a kiskapukat megkeresni. 

- Hoksza Zsolt: a kiskapu – mint EB – jó vagy rossz dolog? –A helyzettől függ. 

Vita a jelölt távollétében. 

 

- Hoksza Zsolt az Ellenőrző Bizottság véleményét kérdezi.  

- Őri Bálint: Vigh Bence visszahívása után felkereste őket Áron, rendkívül lelkes. Ekkor az 

Alapszabályt már végigolvasta, ügyrendeket is elkezdett olvasni. Azóta ezt folytatta. A tesztje 

során – rendhagyó módon szóban zajlott – régi ellenőrző bizottsági tesztet oldott meg és még 

egy-két általa összeállított kérdést tett fel. Alapvetően jó válaszokat adott, az EB delegáltságait 

tudta nehezen összeszedni. Volt néhány hiányossága egyéb tereken is (pl. Küldöttgyűlés 

kizárólagos jogkörei, ülés összehívásainak határideje). Mivel nem volt felkészülési ideje, így 

sokkal nehezebb dolga volt. Egy nagyon lelkes és lehetőségeihez képest felkészült jelölt.  

- Józsa Kornél: előző héten már részt vett a Választmányon, az EB munkájának megfigyelésére. 

Szorgalmas, szerinte megfelel a feladatra. 

- Horváth Luca szeretné, ha az EB ismertetne még kérdéseket a tesztből. –Őri Bálint: vannak 

részek, amelyek az Alapszabály szó szerinti idézését követelik (pl. tisztségviselők felsorolása, 

Választmány létszáma, határozatképessége), vannak gyakorlati szabályozásokra vonatkozó 

kérdések.  

A jelölt visszatér a terembe. Nincs további vita a jelölt jelenlétében. 

Titkos szavazás. 

…/2015(X.13.) számú küldöttgyűlési határozat: Az ELTE TTK HÖK Küldöttgyűlése 29 igen, 2 

nem szavazat és 1 érvénytelen szavazat ellenében megválasztotta Szabó Áront Ellenőrző 

Bizottsági tagnak. 

 

 

Kari Tanács delegáltság: 

- Hoksza Zsolt: Jelenleg a tanárképzési és a környezettan szakterület nincs képviselve. 



 

Vajda Levente jelöli Török Mátyást, aki vállalja a jelölést. Rádl Attila jelöli Balogh Dánielt, 

aki vállalja a jelölést. 

Dukán András Ferenc jelöli Nagy Anettet, aki nem vállalja a jelölést. Nagy Anett jelöli Pintér 

Kornéliát, aki nem vállalja a jelölést. Józsa Kornél jelöli Katona Richárdot, aki nem vállalja a 

jelölést. 

Titkos szavazás. 

…/2015(X.13.) számú küldöttgyűlési határozat: Az ELTE TTK HÖK Küldöttgyűlése 17 igen 

szavazattal delegálta Balogh Dánielt a Kari Tanácsba. 

 

Fizika Intézeti Tanács delegált:  

Berekméri Evelin jelöli Való Lillát, aki az Ellenőrző Bizottságnak küldött e-mailben vállalta a 

jelölést. Jelenleg ő az EHB elnöke, a Szakterületi Bizottság már támogatta.  

Titkos szavazás.  

…/2015(X.13.) számú küldöttgyűlési határozat: Az ELTE TTK HÖK Küldöttgyűlése 32 igen és 

1 nem szavazattal delegálta Való Lillát a Fizika Intézeti Tanácsba. 

 

Kari Tanács ügyrendi bizottságába is delegálni kell. 

Hoksza Zsolt kihirdeti a Kari Tanács delegált eredményét: Balogh Dániel 17 igennel, Török 

Mátyás 9 igen, 3 érvénytelen, 3 nem szavazat. 

 

Kari Tanács Ügyrendi Bizottság delegált: 

Hoksza Zsolt jelöli Lukács Károlyt, aki nem vállalja a jelölést. 

Hoksza Zsolt jelöli Balogh Dánielt, aki vállalja a jelölést. 

Titkos szavazás. 

…/2015(X.13.) számú küldöttgyűlési határozat: Az ELTE TTK HÖK Küldöttgyűlése 29 igen, 1 

nem és 2 érvénytelen szavazat ellenében delegálta Balogh Dánielt a Kari Tanács Ügyrendi 

Bizottságába. 

Hoksza Zsolt 1:29-kor lezárta a harmadik napirendi pontot. 

 

4. Alapszabály (1:29) 

Hoksza Zsolt: erről most nem érdemes beszélni. November elején lesz Küldöttgyűlés 2 

napirendi ponttal: Gólyabál és Alapszabály. Arra halasztjuk ezt a kérdést. 

 

Hoksza Zsolt 1:30-kor lezárta a negyedik napirendi pontot. 



 

 

5. Egyebek (1:30) 

Dukán András Ferenc: Csutka Boglárka, a Hallgatói Alapítvány titkára utódot keres. 

 

Hoksza Zsolt 1:31-kor lezárta az ötödik napirendi pontot. 

 

Hoksza Zsolt 1:31-kor lezárta az ülést. 

 

 

 

 

Határozatok: 

/2015(X.13.) számú küldöttgyűlési határozat: Az ELTE TTK HÖK Küldöttgyűlése 29 

szavazattal egyhangúlag elfogadta a napirendet. 

/2015(X.13.) A Küldöttgyűlés 34 igen, 0 nem és 2 tartózkodás mellett elfogadta az elnök 

beszámolóját. 

/2015(X.13.) A Küldöttgyűlés 33 igen, 1 nem és 2 tartózkodás mellett elfogadta a gazdasági 

elnökhelyettes beszámolóját. 

/2015(X.13.) A Küldöttgyűlés 31 igen, 0 nem és 4 tartózkodás és 1 távolmaradás mellett 

elfogadta a tanulmányi elnökhelyettes beszámolóját. 

/2015(X.13.) A Küldöttgyűlés 32 igen, 1 nem és 3 tartózkodás mellett elfogadta a 

kommunikációs elnökhelyettes beszámolóját.  

/2015(X.13.) A Küldöttgyűlés 35 igen, 0 nem és 1 tartózkodás mellett elfogadta az 

ösztöndíjakért felelős biztos beszámolóját. 

/2015(X.13.) A Küldöttgyűlés 35 igen, 0 nem és 1 tartózkodás mellett elfogadta az 

esélyegyenlőségi biztos beszámolóját. 

/2015(X.13.) A Küldöttgyűlés  31 igen, 0 nem, 4 tartózkodás és 1 érvénytelen szavazat mellett 

elfogadta a külügyi biztos beszámolóját. 

/2015(X.13.) A Küldöttgyűlés 18 igen, 6 nem, 10 tartózkodás, 1 távolmaradás és 1 érvénytelen 

szavazattal nem fogadta el a rendezvényszervező biztos beszámolóját.  

/2015(X.13.) A Küldöttgyűlés 31 igen, 2 nem és 3 tartózkodás mellett elfogadta a sportbiztos 

beszámolóját. 

/2015(X.13.) A Küldöttgyűlés 33 igen, 0 nem és 3 tartózkodás mellett elfogadta a főszerkesztő 

beszámolóját. 



 

/2015(X.13.) A Küldöttgyűlés 35 igen, 0 nem, 0 tartózkodás és 1 távolmaradás mellett elfogadta 

az informatikus beszámolóját. 

/2015(X.13.) A Küldöttgyűlés 34 igen, 0 nem és 1 tartózkodás mellett elfogadta a titkár 

beszámolóját.  

/2015(X.13) A Küldöttgyűlés 27 igen, 3 nem, 4 tartózkodás és 2 távolmaradás mellett elfogadta 

az átláthatóságért felelős referens beszámolóját. 

/2015(X.13.) A Küldöttgyűlés 35 igen, 0 nem és 1 távolmaradás mellett elfogadta a biológia 

szakterületi koordinátor beszámolóját. 

/2015(X.13.) A Küldöttgyűlés 33 igen, 0 nem és 3 tartózkodás mellett elfogadta a fizika 

szakterületi koordinátor beszámolóját. 

/2015(X.13.) A Küldöttgyűlés 35 igen, 0 nem és 1 tartózkodás mellett elfogadta a földrajz- és 

földtudományi szakterületi koordinátor beszámolóját. 

/2015(X.13.) A Küldöttgyűlés 34 igen, 0 nem és 2 tartózkodás mellett elfogadta a kémia 

szakterületi koordinátor beszámolóját. 

/2015(X.13.) A Küldöttgyűlés 34 igen, 0 nem és 2 tartózkodás mellett elfogadta a tanárképzési 

szakterületi koordinátor beszámolóját. 

/2015(X.13.) A Küldöttgyűlés 25 igen, 8 nem és 3 tartózkodás mellett elfogadta az Ellenőrző 

Bizottsági elnök beszámolóját. 

/2015(X.13.) A Küldöttgyűlés 25 igen, 7 nem és 4 tartózkodás mellett elfogadta Józsa Kornél, 

Ellenőrző Bizottsági tag beszámolóját. 

/2015(X.13.) A Küldöttgyűlés 17 igen, 7 nem, 11 tartózkodás és 1 távolmaradással nem fogadta 

el Vigh Bence, Ellenőrző Bizottsági tag beszámolóját. 

/2015(X.13.) A Küldöttgyűlés 36 igen és 0 nem szavazattal elfogadta a Hallgatói Alapítvány 

elnök és titkár beszámolóját. 

/2015(X.13.) számú küldöttgyűlési határozat: Az ELTE TTK HÖK Küldöttgyűlése 29 igen, 3 

nem, 2 érvénytelen szavazattal és 2 távolmaradás ellenében megválasztotta Járó Kristófot 

kollégiumi biztosnak. 

/2015(X.13.) számú küldöttgyűlési határozat: Az ELTE TTK HÖK Küldöttgyűlése 33 igen és 1 

nem szavazattal tanácskozási jogot szavazott Horváth Ákosnak. 

/2015(X.13.) számú küldöttgyűlési határozat: Az ELTE TTK HÖK Küldöttgyűlése 20 igen és 13 

nem szavazattal nem hívta vissza Vígh Bencét tisztségéből. 

/2015(X.13.) számú küldöttgyűlési határozat: Az ELTE TTK HÖK Küldöttgyűlése 18 igen és 16 

nem szavazattal nem hívta vissza Nagy Gergelyt tisztségéből. 

/2015(X.13.) számú küldöttgyűlési határozat: Az ELTE TTK HÖK Küldöttgyűlése 26 igen, 6 

nem szavazattal és 1 érvénytelen szavazat ellenében megválasztotta Égerházi Bálintot 

mentorkoordinátornak. 



 

/2015(X.13.) számú küldöttgyűlési határozat: Az ELTE TTK HÖK Küldöttgyűlése 24 nem 

szavazattal nem támogatta egyik jelöltet sem tudományos biztosi tisztségre. 

/2015(X.13.) számú küldöttgyűlési határozat: Az ELTE TTK HÖK Küldöttgyűlése 29 igen, 2 

nem szavazat és 1 érvénytelen szavazat ellenében megválasztotta Szabó Áront Ellenőrző 

Bizottsági tagnak. 

/2015(X.13.) számú küldöttgyűlési határozat: Az ELTE TTK HÖK Küldöttgyűlése 17 igen 

szavazattal delegálta Balogh Dánielt a Kari Tanácsba. 

/2015(X.13.) számú küldöttgyűlési határozat: Az ELTE TTK HÖK Küldöttgyűlése 32 igen és 1 

nem szavazattal delegálta Való Lillát a Fizika Intézeti Tanácsba. 

/2015(X.13.) számú küldöttgyűlési határozat: Az ELTE TTK HÖK Küldöttgyűlése 29 igen, 1 

nem és 2 érvénytelen szavazat ellenében delegálta Balogh Dánielt a Kari Tanács Ügyrendi 

Bizottságába. 

 

 

Az emlékeztetőt hitelesítette: 

 

 

 

 

  

 Pintér Kornélia Hoksza Zsolt  

 Titkár  Elnök 
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